
 
Úvodem: 
 
Dnes ode mne nečekejte odpovědi na všechno ☺, ale to podstatné Vám 
doufám sdělím. 
 
Když jsem několik měsíců pečlivě jen pročítal různá vlákna financnik.cz (aniž 
bych se k čemukoliv vyjadřoval) postupně jsem si dělal obrázek o komunitě – 
zejména FXové, která se na fóru vyskytuje. Za mnoho příspěvků, které autoři 
„položili na oltář financnik.cz“ by se mělo platit a naopak ☺, ale na druhou 
stranu, existují světová fóra a skupiny méně či více uzavřené nebo placené 
(kterých jsme mnozí i členy) kde jsou trochu dál a dělají to, k čemu doufám 
směřujeme i my - cíleně bádají nad konkrétním(i) EA…. Ale ještě jsem 
nepotkal fórum, kde by to dělali opravdu profesionálně: tak, aby byl jasně 
definovaný cíl a bylo jasně řečeno co pak, když se cíle dosáhne nebo se 
k němu hodně přiblížíme….. 
Máme PRVNÍ VÝHODU: MY SI TO JASNĚ VYDEFINUJEME (nebo se o to 
pokusíme, protože jestli nebudeme mít jasný cíl a pravidla, raději vše 
necháme tak, jak to je) 
Styl většiny fór je ve stylu: několik leadrů za kterými více či méně zdařile 
klopítá dav. Nikdo se nepokusil jednotlivým členům jasně přidělit role v zájmu 
efektivity projektu. (Ty se jistě můžou a budou v průběhu projektu měnit, ale 
na začátku i v tomto musí být jasno): TO JE DRUHÁ VĚC, KTEROU NA 
ZAČÁTKU UDĚLÁME – JASNĚ DEFINUJEME TÝM, POČÁTEČNÍ ROLE V TÝMU 
A JEJICH OBSAZENÍ 
A do třetice (a objevilo se to i v cca 80% příspěvků) pro to, co chceme udělat 
a na co věřím že máme – tedy perfektní EA) je z hlediska cíle evidentní, že to 
nemůže být obecné fórum naprosto public. Říkejme tomu pracovně klub. 
A TEDY ZA TŘETÍ, KAŽDÝ KLUB MUSÍ MÍT JASNÁ PRAVIDLA PRO SVÉ ČLENY 
A TA SI URČÍME. To se týká nejen členství, ale i vzájemné komunikace nad 
projektem. 
 
Nezávisle na sobě se několik z Vás vyjádřilo k některému z třech, výše 
zmíněných bodů aniž by věděli že je definuji, a to je pro mne potěšující – tito 
lidé myslí strategicky a mají nadhled. 
Jiní se vyjadřovali k problémům, které nás budou zajímat ne méně, ale až po 
vyjasnění prvních třech bodů (např. jak budeme programovat, na jakých 
datech a jak vůbec budeme testovat, jakou použijeme techniku apod.) 
 
Spousta z Vás mi napsala dost věcí o sobě, tak na oplátku trochu něco o mě. 
Jen ve zkratce: je mi 42, vystudoval jsem jazykovou školu, pak maturita na 
matfyz gymplu, k tomu kondičně druhá maturita na elektrotechnice, pak 
fakulta ekonomicko správní, stýpko do usa, washingtonská universita obory 
ekonomie, kapitálové trhy a IT. Na závěr univerzita Nottingham, MBA – řízení 
projektů, finance. To bylo v roce 1995. Od té doby obchoduji na burze. Kromě 
jiného jsem do roku 2003 (odkdy se tradingem živím naprosto fulltime – a už 
„nepracuji“ ☺ ) pracoval pár let v jedné z našich bank jako general project 
manager a řídil jsem týmy, které zaváděly nové bankovní projekty na bázi IT. 



BTW Nejlepší programátory, co jsem kdy v týmu měl, byli dva Rusové a Ind. 
Jeden z těch Rusů po odchodu z banky pracoval v týmu MetaQuotes ☺ 
 
V druhém info, které vám pošlu jak jsem slíbil nejpozději v pondělí, než si na 
pár dní odskočím do usa, se pokusím co nejvíce vám přiblížit svůj pohled na 
následující: 
 
Cíl: (co by náš cíl - EA měla dokázat) 
 
Mise: (jak se k cíli dostat) 
 
Team: (členové a role) 
 
Profit: (sladká odměna na konec) 
 
 
Uvítám jakoukoliv připomínku k čemukoliv, co bylo řečeno výše. Doufám, že 
teď si tento dokument mohou přečíst i ti, kteří možná propásli nástup této 
akce na fóru, ale mohli by být přínosem. 
 
A ještě závěrem - k lidem, kteří se učí úplným základům a kteří mi v nemalé 
míře napsali také – nehodíme je přes palubu: našimi mnohými produkty 
budou manuály, interní popisy TA, v ní používané techniky a další unikátní 
materiály. Budeme je postupně zveřejňovat na serveru FINANCNIK.CZ, tak 
aby se mohli i další zájemci eventuelně přidat k týmu. 
 
Od této chvíle tvoříme pravidla již všichni. Přemýšlejte a pište. 
 
SUBJECT. EA PROJECT – WARM UP 
 
Těším se, že nám bude vzájemnou ctí a potěšením spolu pracovat. 
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